
 
 

MØTEPROTOKOLL 
 
 

Utvalg: Ungdomsrådet 
Møtested: Digitalt på Teams 
Dato: 03.03.2021 
Tid: 17:00 -19:00 

 
Faste medlemmer som møtte: 
Navn Funksjon Representerer 
Linda Lillemo Leder  
Jette Nyeng Nestleder  
Sigurd Ramdal Medlem  
Rikke Katrine Lysvand Medlem  
Pia Marice Brandvik Medlem  
Isak Kimo Medlem  
Victoria Berget Medlem  
Vida Lund Medlem  
Nora Brødreskift Medlem  
Henning Skjelvan Vikan Medlem  
Kasper Farbu Ramdal Medlem  
Hanne Sørli Medlem  

 
Faste medlemmer som ikke møtte: 
Navn Funksjon Representerer 
Thea Remso MEDL  
Lone Sandvik Lyngstad MEDL  

 
 

Fra administrasjonen møtte: 
Navn Stilling 
Siri Kristine Størseth Ungdomskonsulent 

 
 
 
Gjennomgang fra elevrådene ble sløyfet denne gangen grunnet dårlig tid.  
 
Diverse orienteringer:  
 
-Isak har bestilt merch. (munnbind og klistremerker).  
 
-Sigurd orienterer om problematikken rundt lærlingeplasser for barne- og ungdomsarbeidere i 
kommunen, og hans planer om å holde interpellasjon om dette i kommunestyret. Sigurd deler 
interpellasjonen med ungdomsrådet på facebook, slik at hele rådet kan være med å utforme 
innholdet 
  



 
Saksnr Sakstittel  Lukket 
DR 6/21 Besøk av stortingspresidenten  
DR 7/21 Idemyldring om sosialisering for ungdom  
DR 8/21 Høring: ordensreglement for grunnskolene  

 
 

DR 6/21 Besøk av stortingspresidenten 

Saksprotokoll i Ungdomsrådet - 03.03.2021  
 
Vi fikk besøk av stortingspresident Tone Wilhelmsen Trøen, som ville snakke med oss om blant 
annet viktigheten av elevdemokrati.  
 
Spørsmål fra Tone:  
 
Hvordan jobber ungdomsrådet? Hvordan medvirker dere i beslutninger som tas?  
 
(Kommunestyre, administrasjon som deltar i møtene våre, bruk av sosiale media, holde 
foredrag, inkludere mer prosjektet etc..)  
 
Hva er inkluderingsprosjektet?  
 
(En del av inkludering på alvor, bokprosjekt og konkurranser, Sara-Super, Kickoff-dag og 
brosjyre, #inkluderemere i sosiale media)  
 
Spørsmål fra oss til Tone:  
 
Hva er din hjertesak?   
 
(Barn og unge og helse; barn og unges psykiske helse, eldreomsorg, demente)  
 
Hva er det beste/verste med jobben din?   
 
(Verste=lange politiske møter, beste=lede møtene i Stortinget, møte barn og unge)  
 
Hvor mye av din jobbhverdag vil du si omhandler ungdom?  
 
(Stortingspresidenten fortalte at hun møter ungdom, både skoleklasser og ungdomsråd en 
gang om dagen, noen ganger flere. Mye av det politiske arbeidet på stortinget omhandler også 
ungdom)  
 
Deltar du i debatter på stortinget?  
 
(Nei, stortingspresidenten deltar lite/ingenting i debatter, styrer debattene)  
 
Hvordan ble du stortingspresident, hvordan var veien?   
 
(Ble valgt inn på stortinget i 2013, og foreslått av Høyre da den forrige stortingspresidenten 
måtte gå av. Ble valgt inn av stortinget)  
 
Hvordan medvirker barn og ungdom på nasjonalt nivå?  
 
(Har var diskutert nasjonalt ungdomsråd, men dette er et forslag som krever mye arbeid og 
mange formaliteter. Viktig prosjekt, initiativet bør komme fra ungdomsrådene)  



 
Var du engasjert som ungdom, hvordan engasjerte du deg?  
 
(Satt i elevråd, ble folkevalgt i ung alder (21))  
 
Har du noe tips til oss som ungdomsråd? Hvordan bli hørt av politikerne?  
 
(Vær forberedt, bestemt og stå på! Stortingspresidenten skrøt veldig av oss 😊)  
 
Synes du unge har blitt likestilt/prioritert likt med andre aldersgrupper under pandemien?  
 
(Barn og unge er en viktig prioritering for politikerne på stortinget, og regjeringen har prøvd å 
skjerme barn og unge så mye som mulig. Stortingspresidenten har forståelse for at det ikke 
oppleves likt for alle, og at barn og unge har hatt det ulikt.)  
 
 

DR 7/21 Idemyldring om sosialisering for ungdom 

Saksprotokoll i Ungdomsrådet - 03.03.2021  
 
Ideer:  
 
Samle elevrådene i slutten av året til en sosial dag sammen  
 
Ønske innad i ungdomsrådet om å samle elevrådene i juni, om smitteverntiltakene tillater det. 
Vi jobber videre med ideen på neste møte.  
 
Arrangere (hemmelig) i juni  
 
Vi setter ned en (hemmelig)-komite. Denne består av:  
Isak  
Linda  
Sigurd  
Nora  
Hanne  
Jette  
 
Gruppa kommer med grovforslag til neste møte, og vi jobber videre med prosjektet da.  
 
 
 
 

DR 8/21 Høring: ordensreglement for grunnskolene 

Saksprotokoll i Ungdomsrådet - 03.03.2021  
 
Resultat av drøftingen: 
 
Ungdomsrådet velger å ikke komme med høringssvar, fordi vi hadde besøk fra Finn Yngvar 
Benestad, og fikk komme med våre innspill da. 
 


